
ZAPISNIK SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA ODRPANE DNE.
U PROSTORIJAMA KK Z.

Prisutni:
M. Oreščanin, Dr. Durman, Hoholač, Petek, Gotovac te 

Mlikotin«
Dnevni red: 1. čitanje dopisa

2* Pitanje Kobijinog filma
3.I nventar

Prelazi se odmah na drugu točku jer nema važnijih dopisa koje bi 
trebalo rješavati na sastanku.

Petek čita pismo ^bije iz Osijeka, u kojem ga ovaj 
obavještava da je još izmjenio scenario za film "aABE" i da ga 
moli da preko KKZ nabavi film za snimanje istoga a u čijem bi snimanju 
sudjelovali on, kao režiser te neki članovi FK Osijek kao snimatelji 
1 ostali suradnici.

Nakon toga Petek postavlja pitanje, dali će mu klub 
poslati filmsku vrpcu ili ne.

MllkotiA se ne slaže da mu se poštije film zbog:
!• Nije se obratio klubu za materijal
2. Smatra da pri snimanju filma kojega finansira 

klub, mora cijela ekipa biti sastavljena od članova kluba KKZ
3. On je još naknadno mjenjao scenario koji je vec 

jedamput bio odobren od producentske grupe te se nezn dali je 
taj scenario sada bolji ili lošiji /ti više što sam ■»obija u 
pismu kaže da je scenario sada *'jos ludjllM

Dr. Durman smatra da nije potrebno zauzeti tako 
kruti stav prema članu Kobiji te predlaže slijedeće:

1. Da Kobija pošalje klubU taj izmijenjeni scenario 
na uvid pa ako bude zadovoljio svi jim kvali tetama da mu se dad fil; .

2. Da Kobija pošalje pismenu garanciju da će taj fil* 
nakon što bude snimljen biti odmah poslan KKZ-u na iaboratoriski 
postupak, te da će nakon tog ostati vlasništvo kluba.

Nakon dosta burne diskusije primljen je predlog Dr. 
Durmana koji se sastoji od gore navedene dvije točke, s tite da km 
se Petek obavezuje da mu piše kako mora postupiti, t.j. da mu javi 
zaključke sjednice.

3. Inventar.
Za godišnju skupštinu potreno je srediti inventar. G.S. 

se mora održati do 15.1.1960.
Za sredjenje inventara se zadužuju Hoholač, Petek i 

Mlikotin.
Osim toga potrebno je srediti knjigovodstvo sto na 

sebe preuzima predsjednik kluba Oreščanin.
Nakon što je iscrpljen dnevni red, zaključen se sjednica.


